

附件1、撰寫論文摘要參考格式

2022年第17屆體育運動學術團體聯合年會暨學術研討會論文

摘要表

會議時間:2022年12月10-11日

會議地點:高雄醫學大學

投稿論文題目

作者一¹ 作者二¹ 作者三² 作者四²

¹某某學校體育室 ²某某學校體育學系

e-mail:通訊作者姓名, xxxxx@XXXXX.com.tw

摘 要

目的:內文長度須在500字以內,以一段式呈現。摘要中必須明確指出研究的目的。
方法:需簡要提及研究對象、設計處理、儀器步驟、統計分析等。結果:僅能顯示有意義而且重要的資料,且盡可能有數據的展現。結論:是回答研究問題與討論的彙整。

關鍵詞:xxx、xxx、xxx

通訊作者： 聯絡電話： 電子信箱：

2022 The 17th Joint Annual Conference of Sport Academic Organizations

ABSTRACT

December 10-11, 2022

Hosted by: Kaohsiung Medical University

Title

First Author's Name¹, Second Author's Name²..

¹Department and University/ Institute

²Department and University/ Institute

E Mail/ Contact Details: xxxxx@XXXXX.com

Abstract

Submit your abstract of no more than 500 words with a single paragraph that summarizes the key points of the manuscript. We encourage you to send informative abstract which is a compendious summary of a paper's substance including its **purpose:** state the objectives of the work and provide an adequate background, avoiding a detailed literature survey or a summary of the results, **methods:** state the information of participant, experimental design and equipment, and statistical considerations, **results:** a presentation of the results obtained corresponding to the methods, **conclusions:** a brief summary of the results and discussion and provide the general claims that can be supported by the evidence.

Keywords: xxx, xxx, xxx

Corresponding author:

Tel.:

e-mail:

附件2、格式檢核表

2022年第17屆體育運動學術團體聯合年會暨學術研討會論文摘要格式檢核表
若檢核無誤，請在方框內打✓

項 目	內 容	請打✓
字 型	中文使用新細明體、英文與數字使用Times New Roman	
行 高	1.5倍行高	
標點符號	中文用全型，英文或數字用半型	
論文題目	18號字，置中、粗黑	
作者姓名	12號字，置中，每位作者間全型空格 兩位以上的作者，請在作者名後以上標號註記	
服務單位	11號字，置中，並註明子單位 兩個以上的服務單位，請以上標號在單位名稱前註記	
摘要字樣	14號字，置中、粗黑	
內 文	12號字，左右對齊，首行縮排2字元	
關 鍵 詞	12號字，置左對齊、粗黑，以3~5個為原則	
通訊作者	通訊作者姓名、聯絡電話、電子信箱	

2022 The 17th Joint Annual Conference of Sport Academic Organizations

Abstract format

Abstract submission checklist

Item	Content	v
Font type	Times New Roman (TNR)	
Line space	Text: 1.5 lines	
Title	TNR, 18 point fond, BOLD, centered.	
Author's name	TNR, 12 point fond, centered.	
Affiliation	TNR, 11 point fond, centered. Affiliations should include the department. When more than one author is listed, use superscript number to match authors and affiliations. One affiliation should be given per line, prefixed with the relevant superscript number.	
Abstract	TNR, 14 point fond, centered, BOLD.	
Text	TNR, 12 point fond, justified on both sides, first paragraph should be intended 2 characters.	
Keywords	TNR, 12 point fond, BOLD, left aligned, provide 3~5 keywords.	
Corresponding author	Provide the name, phone number, and email address, when applicable, for corresponding author.	

附件3、著作權授權書

著作權授權書

本授權書之論文為本人在「2022年第17屆體育運動學術團體聯合年會暨學術研討會」所投稿之摘要。

論文名稱：

作者姓名：

本人具有著作財產權之論文摘要，同意將摘要授權於論文審查使用，另同意授予：社團法人台灣運動禁藥管制學會以電子檔或紙本收錄於研討會刊物及主辦單位之網站，以達學術研究與傳播之目的。上述著作權授權書內容均無需訂立讓與及授權契約書，依本授權之發行權為非專屬性發行權利。

簽名或蓋章：

日期： 年 月

附件4、文章所屬領域編號

編號	領域名稱	編號	領域名稱
1	運動哲學領域	6	運動生理學領域
2	體育運動史學領域	7	運動心理學領域
3	運動社會學領域	8	運動生物力學領域
4	運動行政管理領域	9	其他
5	體育課程與教學領域		